Ref No: OOEHS / Cir / 67 / 2021-22

December 05, 2021

<u>Circular to Parents: IGCSE J1 to S5 - YOUNG READER'S AWARD PROGRAM 2021 - 2022</u> GUIDELINES

Dear Parent.

Jean Parent,

Greetings!!

OVERVIEW: The young reader's award program by OUR OWN ENGLISH SCHOOL FUJAIRAH is the tribute to the great vision and wisdom of our beloved rulers. It is a reading motivation program to recognize outstanding reading skills for students of J1 to S5.

OBJECTIVES: The program has three main objectives: 1) to entice students to evince interest in contemporary literature for personal enjoyment, 2) to hone the literary skills, 3) to nurture lifelong readers who will continue to read for information needs and personal pleasure.

CRITERIA:

Gold standard - 30 books (Gold Star & certificate)
Silver standard - 20 books (Silver star & certificate)
Bronze standard - 10 books (Bronze star & certificate)

GUIDELINES:

 Each student must read minimum of 10 books in a year (5 books of English and 5 books of Arabic are compulsory). Other than these, students can also read other language (Urdu, Bangla) books of their choice.

 Student should maintain a reading score card and book report which will be uploaded in the Library Team.

3) At the end of the Programme, students must submit to the class teacher, the reading score card, book reports and evidence to qualify in the reading award programme. The evidence can be of written, printed, video or PPT format.

4) Winners will receive certificate & star badge.

 Last date to submit the reading score card, book reports and evidence for the reading Award will be May 31st, 2022. أولياء الأمور الأعزاء,

تحية طيبة وبعدر

نظرة عامة: برنامج جائزة القارئ الشاب من مدرستنا الإنجليزية الفجيرة هو تكريم للرؤية والحكمة العظيمة لحكامنا الأحباء. إنه برنامج لتحفيز القراءة لتتعرف على مهارات القراءة لدى طلاب من 11 إلى 55.

الأهداف: يحتوي البرنامج على ثلاثة أهداف رئيسية: 1) تشجيع الطلاب لإثبات الاهتمام بالأدب المعاصر من أجل الاستمتاع الشخصي، 2) صقل المهارات الأدبية، 3) رعاية القراء مدى الحياة الذين سيستمرون في القراءة للحصول على احتياجات المعلومات والمتعة الشخصية.

المعادر:

المعيار الذهبي - 30 كتابًا (نجمة ذهبية وشهادة) المعيار الفضي - 20 كتابًا (نجمة فضية وشهادة) المعيار البرونزي - 10 كتب (نجمة برونزبة وشهادة)

القواعد الإرشادية:

- 1) يجب على كل طالب قراءة ما لا يقل عن 10 كتب في السنة (5 كتب باللغة العربية و 5 كتب باللغة العربية الزامية). بخلاف هؤلاء الطلاب يمكنهم أيضًا قراءة كتب بلغة أخرى (الأوردية والبنغالية) من اختيارهم.
- 2) يجب على الطالب الاحتفاظ ببطاقة القراءة وتقرير الكتاب الذي سيتم تحميله في فريق المكتبة.
- ق نهاية البرنامج ، يجب على الطلاب تقديم بطاقة القراءة وتقارير الكتب والأدلة لمعلم الفصل للتأهل في برنامج جائزة القراءة. يمكن أن تكون الأدلة مكتوبة أو مطبوعة أو فيديو أو بتنسيق عرض (PPT).
 - 4) سيحصل الفائزون على شهادة وشارة نجمة.
- 5) آخر موعد لتقديم بطاقة القراءة وتقارير الكتب والأدلة على جائزة القراءة سيكون 31 مايو 2022.

Thanks and Regards,

Dr. S. Reshma Principal

